
Vergadering Statencommissie Financiën, Cultuur, Bestuur en Economie op woensdag 
14 september 2022 
Agendapunt 5. Ingekomen stukken 
 
In het presidium is afgesproken deze vragen schriftelijk in te dienen en de dinsdag voor 9.00 uur 
voorafgaand aan de vergadering in te leveren. De betreffende gedeputeerde kan de vraag 
vervolgens mondeling beantwoorden in de commissie of aangeven dat dit schriftelijk gaat 
gebeuren.  
 
 
A.3. Brief van 3 juni 2022 van OCW aan EZK met betrekking tot gaswinning 

Wilhelminaoord; reactie op MER/IEA en advies voor VKA (GS-brief van 28 juni 2022)  
 
Fractie PvdA, dhr. H. Loof 
Het Ministerie van OCW heeft gereageerd op mogelijke gaswinningslocaties in het UNESCO 
gebied rond Wilhelminaoord. Onze fractie heeft hier onlangs haar zorgen over uitgesproken en 
vragen over gesteld aan GS.  
- Onze vraag aan GS n.a.v. de brief van het Ministerie luidt: bent u in voldoende mate 

gerustgesteld dat er geen onomkeerbare en ongewenste activiteiten in het betreffende 
gebied gaan plaatsvinden? 

 
Reactie gedeputeerde Stelpstra 
 
 
A.10. Beantwoording vragen over TopDutch (GS-brief van 12 juli 2022) 
 
Fractie Partij voor de Dieren, mw. R.R.M. Zuiker 
Gaat GS de criteria nog aanvullen met het criterium ´Met Impact´ uit de Economische Koers? Dus 
dat de internationale bedrijven die met de TopDutch campagne verleid moeten worden om zich 
in het Noorden te vestigen, positief bijdragen aan een gezonde leefomgeving en sociaal-
maatschappelijke doelen? 
Graag Toelichting. 
 
Reactie gedeputeerde Brink 
 
 
A.12. Wijziging van de Subsidieregeling behoud/herbestemming karakteristiek bezit in 

Drenthe 2021-2024 (GS-brief van 12 juli 2022) 
 
Fractie D66, dhr. H.J. Pragt 
Goed dat de regeling opnieuw is opengesteld. Wordt er bij de aanvragen met de eigenaren ook 
gekeken naar duurzaamheidsmaatregelen? Een combinatie van aanvragen voor restauratie en 
duurzaamheidsmaatregelen zou daarmee voor eigenaren parallel kunnen lopen.  
 
Reactie gedeputeerde Vedelaar 
 
 
  



A.13. Jaarrekening 2021 'Nazorg fonds gesloten stortplaatsen provincie Drenthe’ (GS-brief 
van 12 juli 2022) 

 
Fractie CDA, dhr. G. Zuur 
De onder hoofdstuk 2.1. van de jaarrekening 2021 genoemde verschuiving van de 
overdrachtsdatum voor de stortplaats te Wijster leidt bij onze fractie tot een aantal vragen: 
- Kan Attero zelfstandig besluiten de overdrachtsdatum voor de stortplaats te verschuiven of 

is daar toestemming, o.i.d. voor nodig? 
- Wat was de reden dat Attero eerder, in 2015, de start van de nazorg heeft verschoven van 

2075 naar 2033? 
- Kan het college de gevolgen schetsen van een verschuiving van 2033 naar 2055? O.a. voor de 

lopende ALM-studie (wordt deze verschuiving daarbij betrokken?), het nazorgplan, het 
doelvermogen, de contracten, overeenkomsten en afspraken, etc. 

- Heeft deze verschuiving te maken met de vertraging bij het afdichten van de vuilstort, zoals 
te lezen is in de bestuursrapportage 2022? 

 
Reactie gedeputeerde Stelpstra 
 
 
A.15. Besteding middelen investeringsagenda kleine musea (GS-brief van 12 juli 2022) 
 
Fractie CDA, dhr. G. Zuur 
In de brief wordt de besteding van het restant van de eerder voor het Drentse Noodfonds 
Cultuur toegelicht. Daarover hebben wij de volgende vragen: 
- Vindt het college de nu genoemde bestemmingen van het restant nog wel passen bij het 

oorspronkelijke doel van het noodfonds, te weten steun vanwege de gevolgen van de 
coronacrisis? 

- Zouden enkele nu genoemde beoogde bestemmingen, zoals registratie en vernieuwing of 
verbetering van ruimtes en tentoonstellingen, etc. niet tot de normale, zelf op te brengen 
uitgaven of kosten van een museum moeten behoren? 

- Onderkent het college ook het risico dat deze zogenaamde kleine musea door deze subsidies 
er in de toekomst op gaan rekenen dat zij vaker en wellicht meer structureel financieel 
ondersteund zullen gaan worden door de provincie? Zouden we bij de kleine musea niet een 
zekere terughoudendheid moeten betrachten omdat ook zij immers aan de criteria van de 
cultuurnota moeten voldoen (i.c. voldoende bezoekersaantallen en lokale of regionale 
toegevoegde waarde)? 

- En, als het college dat voornemen zou hebben, zou dat dan niet eerst aan de orde moeten 
komen in Provinciale Staten? 

 
Reactie gedeputeerde Vedelaar 
 
 
A.21. Stand van zaken organisatieontwikkeling (GS-brief van 9 september 2022) 
 
Fractie D66, dhr. H.J. Pragt 
Zijn er ook bezwaren van medewerkers ingediend bij directie of vertrouwenspersoon? 
 
Reactie gedeputeerde Stelpstra 
 



 
B.2. Brief van Stichting Drugsbeleid van 10 juli 2022 over Drugscriminaliteit en  

drugsgebruik. 
 
Fractie GroenLinks, mw. H.T. Haan 
De Stichting Drugsbeleid wil een Burgerberaad over het drugsbeleid organiseren, met het doel 
om een drugsbeleid met minder criminaliteit en minder gezondheidsrisico’s te realiseren. 
De Stichting Drugsbeleid vraagt of het College dit idee wil ondersteunen. GroenLinks heeft al 
eerder aangegeven voor een burgerberaad te zijn. Graag horen wij wat het College als 
antwoord op dit verzoek zal geven.  
 
Reactie gedeputeerde Kuipers 
 
 
B.4. Brief van de gemeente Aa en Hunze van 26 juli 2022 over Eindrapportage Pilot Wet 

Koolmees 
 
Fractie PvdA, dhr. H. Loof 
De eindrapportage van de pilot nieuwe wet inburgering laat zien dat er goede resultaten zijn 
geboekt in Assen, Tynaarlo en Aa en Hunze. De 3 gemeenten gaan de aanbevelingen 
implementeren.  
- Ziet GS nog een rol voor zich weggelegd in deze? Bijvoorbeeld om ook andere gemeenten 

deelgenoot te maken van de resultaten en eventueel ondersteuning te bieden? 
 
Reactie gedeputeerde Jumelet 
 
 
C.1. Subsidieverlening uitrol wandelknooppuntennetwerk Drenthe deel 5 (GS-brief van 

6 september 2022) 
 
Fractie CDA, dhr. G. Zuur 
Naar wij menen, heeft PS met GS afgesproken dat met ingang van 1 januari 2022 de voorstellen 
onder de voorhangprocedure te voorzien van en te onderbouwen met een nadere uitwerking, 
waaronder financieel, van de besteding.  
- Vindt GS dat deze brief over de subsidieverlening aan deze afspraak voldoet? 
 
Reactie gedeputeerde Brink 
 


